

# WEMPE GLASHÜTTE 1/SA

## GARANTIE CHRONOMETERBESCHEINIGUNG WARRANTY CHRONOMETER CERTIFICATE



### GARANTIE

Die GERHARD D. WEMPE KG bescheinigt hiermit den tadellosen Zustand dieser WEMPE GLASHÜTTE 1/SA Uhr und gewährt ab dem Kaufdatum eine Garantie von 24 Monaten für die technisch einwandfreie Funktion der Uhr. Die Garantiebedingungen und -einschränkungen entnehmen Sie bitte Ihrer Bedienungsanleitung.

ZERTIFIKAT-NR. | CERTIFICATE NO.

2020-20497

WERK-NR. | MOVEMENT NO.

008162

INDIVIDUAL-NR. | SERIAL NO.

650021

KAUFDATUM | DATE OF PURCHASE

08.07.2021

GERHARD D. WEMPE KG

STEMPEL | IMPRINT OF THE DEALER

STAMP | SIGNATURE OF THE DEALER

P. Schür

### WARRANTY

GERHARD D. WEMPE KG hereby certifies the impeccable condition of this WEMPE GLASHÜTTE 1/SA timepiece and guarantees it against all manufacturing defects for a period of 24 months from its date of purchase. Kindly consult your operating instructions for details about conditions and restrictions applicable to this warranty.

NAME DES KÄUFERS | NAME OF PURCHASER

ADRESSE DES KÄUFERS | ADDRESS OF PURCHASER

### CHRONOMETER

Die Bezeichnung „Chronometer“ auf Ihrer WEMPE GLASHÜTTE 1/SA Uhr und das zur Verfügung stehende Zertifikat bescheinigen, dass es sich um einen äußerst präzisen Zeitmesser handelt. Die Uhr wurde von der Außenstelle des TLV (Thüringer Landesamt für Verbraucherschutz) in der Chronometerprüfstelle STERNWARTE GLASHÜTTE in Kooperation mit dem SME (Sächsischer Staatsbetrieb für Mess- und Eichwesen) geprüft.

Diese offizielle Prüfstelle, die vom Deutschen Kalibrierdienst akkreditiert wurde, testet jedes Uhrwerk im Gehäuse an 15 aufeinander folgenden Tagen. Dabei wird der Gang in 5 verschiedenen Positionen, die den üblichen Lagen der Uhr am Handgelenk entsprechen, und unter 3 verschiedenen Temperaturen geprüft. Um die genaue Zeit ablesen zu können, muss jedes Chronometer nach internationaler Norm über einen Sekundenzeiger und über die Möglichkeit des sekundengenauen Einstellens verfügen.

Um den Titel eines Chronometers nach ISO 3159 (Internationale Organisation für Normung) zu erlangen, muss das Uhrwerk im Gehäuse geprüft werden und eine durchschnittliche Ganggenauigkeit von -4 bis +6 Sekunden pro Tag erreichen.

### CHRONOMETER

The word “chronometer” on your WEMPE GLASHÜTTE 1/SA timepiece and its accompanying certificate certify that it is an extremely precise instrument for time measurement. This timepiece was tested by the branch office of the TLV (Thuringian State Office for Consumer Protection) in the chronometer-testing laboratory of the observatory at STERNWARTE GLASHÜTTE in cooperation with the SME (Saxon State Office for Measurements and Standards).

Accredited by the German Calibrating Service, this official examination site tests each encased movement on 15 consecutive days. The timepiece's rate is tested in five different positions, which correspond to the usual orientations of a watch on a wrist, and the timepiece is also tested at three different temperatures.

For a chronometer to be able to display time with exactness, the international norm stipulates that every chronometer must have a second hand and be suitable to be set to the second.

To earn the right to be described as a “chronometer” in accord with ISO 3159 (International Organization for Standardization), the encased movement must be tested and not lose more than four seconds nor gain more than six seconds per day.